



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



Sammanträde nr 12

Datum och tid: 2017-03-07 kl. 19,00 – 21,00

Plats: G7B, Per Löfgren.

Närvarande:	Per Löfgren	PL	Ordförande
	Jani Silvén	JS	Ekonomi
	David Lisborg	DL	Ledamot + TV
	Matthias Schmitz	MS	Suppleant
	Ulrika Noborg	UN	Suppleant + grannsamverkan + kontaktmän
Ej närvarande:	Martin Hellström	MH	V.ordförande
	Luca Di Veglia	LD	Vicevärd
	Susanna Klemming	SK	Sekreterare + utskick + humla

§1 Mötets öppnande:
PL öppnade mötet.

§2 Val av justeringsman:
Att justera dagens protokoll valdes UN.

§3 Fastställande av dagordning:
Dagordning enligt mall godkändes.

§4 Genomgång av föregående protokoll:
Protokoll nr 11 genomgicks och godkändes.

§5 Rapport från områdesansvariga.
Ekonomi:

Ekonomiansvarig har tillsammans med fler experter kollat över ekonomin djupare och hittat en del avvikelser men som planeras vara löst och klart till årsmötet. Avvikelserna beror på att en del saker bokförts annorlunda mot vad som är brukligt. Därför har ekonomiansvarig tillsammans med fackmän lagt om bokföringen efter nyare och enklare system.

Ekonomin följer budget väl. Ekonomiansvarige har fortsatt fört samtal med Ekonomiproffsen för att lösa problemet med mail-fakturorna och lägga till möjligheten för e-post/autogiro-betalning. Vi har fört diskussioner kring en



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



hyressänkning där vi kommer att lägga förslag på att sänka med 100kr.

Beslut: Vi kommer ekonomiskt ersätta Pernilla Silvén för det jobb som utförts med att se över vår ekonomi.

Panncentralen:

Inget nytt att rapportera.

TV-utbud:

Inget nytt att rapportera.

Grannsamverkan:

Kontakt och återkoppling från polisen sker regelbundet. Information sänds ut till kontaktpersoner i varje länga.

Vicevärd:

Inget nytt att rapportera.

§6

Övriga frågor:

a. Källardörrar och lås

PL har haft kontakt med låssmed och de ska ta fram kostnadsförslag för byte av låssystem.

b. Årsmöte

Byte av årsmötesdag till 25/4 19:30. Kallelse kommer senare.

Styrelsen ser gärna att vi får in debiteringslängden snarast från kontaktmännen, de ska lämnas till Jani, H8B.

c. El-bilsladdning

MS har haft kontakt med Lerums Energi och Kommun. Fått offert på kostnad där MS kommer fortsätta arbetet och planering. Behovet av vilket arbete som behöver göras inuti garagen kommer också bearbetas.

d. Städ dagar

Vårens städdagar är planerade till 6-7 maj. Kontaktmännen kommer bli kallade att komma 18:30 25/4.

e. Parkeringarna

Frågan om parkeringssituationen har varit uppe på bordet. Vi har förhoppning och vision om att vi parkerar korrekt, inte på gräsvägen och uppmanar igen alla att använda sina garage i största möjliga mån. Tänk på barnen, framkomlighet och uttryckningsfordon som behöver kunna komma fram i området.



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



- f. Infoskylt
PL har kontaktat firma om att komma med förslag om hur vi kan uppdatera och förnya kartan och anslagstavlan vid infart av området.
- g. Underhållsplan
- Kulvertar
Panncentralen har upplyst oss om att vi behöver se över våra kulvertar mellan husen. Vi lyfter in frågan i underhållsplan och jobbar vidare med denna punkt.
 - Belysning
Gelnat har gett oss förslag på hur vi kan se över vårt belysningssystem och kommer att skicka oss offert på arbetet.
 - Garageport
Årsuppgift från underhållsplan under 2017 är att vi behöver att tvätta och måla alla garageportar.
Beslut: Vi ska numrera garagen och på ett tydligare sätt koppla mot hus.

§7 Hemsida:
Arbetet fortsätter kontinuerligt.

§8 Humla/utskick:
Ingen Humla.

§9 Nästa möte:
Kommande möte 4/4 hos G1F
Kallelse till detta möte sänds ut via mail.

§10 Avslutning:
PL avslutade mötet och tackade för kaffe/te med dopp.

David Lisborg

Ulrika Noborg

Per Löfgren